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Hargita megye önkormányzatának az elnöke - aki a Romániai Magyar Demokrata Szövetség
(RMDSZ) országos önkormányzati tanácsa elnöki tisztségét is betölti, és az RMDSZ
elnökségének is tagja - egy blogbejegyzésben fejtette ki álláspontját, amelyet csütörtökön mind
az Agerpres, mind a Mediafax hírügynökség idézett.

  

"Valójában egyetlen út maradt, amelyet követve igazán tartós és visszavonhatatlan eredményt
lehet elérni, ez pedig a kormányközi megállapodások szintje, rendszere. Tudomásom
szerint nemzetközi szerződések nem képezhetik sem bírósági, sem pedig alkotmánybírósági
vizsgálat tárgyát" - fogalmazott blogbejegyzésében Borboly Csaba.

  

A politikus szerint azért van szükség az államközi egyezményekre, mert a kisebbségi jogok
bővítésére irányuló törvényi kezdeményezések rendre elbuknak az alkotmánybíróságon
. Borboly Csaba az alkotmánymódosítási tervezetet említette példaként, amelyben a magyarság
számára fontos valamennyi módosítási javaslatot alkotmányellenesnek minősített a taláros
testület.

  

A tanácselnök a Sapientia Erdélyi Magyar Tudományegyetem esetével példázza az államközi
megegyezések szükségességét.

  

"Fenntarthatatlan az az állapot, hogy felsőfokú képzésen részt vevő romániai magyar
adófizetők gyerekei felének/harmadának oktatási költségeihez a román állam egy lej
támogatást sem ad, és a magyar állam vállalja a száz százalékot
. A szülők befizetik az adót, a gyerek tanítási költségeit pedig fizeti a magyarországi adófizető.
Ez nem korrekt, sőt diszkrimináció" - állapította meg a politikus.
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Borboly Csaba szerint az RMDSZ-nek élnie kell azzal a lehetőséggel, amelyet a román
kormánykoalíció felbomlása teremtett.
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